
Referat FAU styremøte mandag 30.9.2024 kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet

Til stede:

Geir Arne, Wenny, Janniche, Magnhild, Anette, Espen, Truls, Linda, Rita, Jeanette, Lars Jørgen

1. Godkjenne årsberetning

a. Godkjent uten innvendinger

2. Godkjenne referat fra forrige FAU møte

a. Godkjent uten innvendinger

3. Rektor informerer

a. Prosessen med å ansette en miljøveileder på u.trinnet avsluttet og Vilde Øyri

har fått jobben. Hun har erfaring fra Utekontakten og NAV Årstad. Er i

foreldrepermisjon nå, kommer på jobb etter vinterferien. FAU-styret er

opptatt av at skolen tar godt imot den nye miljøveilederen.

b. Skolen er fornøyd med oppmøte på foreldremøtene, spesielt på u.trinnet.

c. Vennskapsuke tidligere i år, det har fungert bra. Samarbeidsklassene var de

samme i fjor. De skal også ha et faglig samarbeid mellom elevene.

d. Erfaringsdeling mellom skolene i bydelen er oppe og går igjen etter

covid-pandemien. Det har blitt organisert på en mer hensiktsmessig måte i år

for b.skolene.

e. Rektor informerer om Samarbeidsutvalget (SU) og møtene knyttet til dette

(2x i semesteret)

f. Tilbakemelding til rektor om at det er ulik grad av informasjonsflyt fra de

ulike klassene via Vigilo og nettsiden til skolen

4. Info om TV-aksjonen

a. Det skal være sendt ut e-post til alle klassekontaktene. Foreløpig er det meldt

på tre stykker. Frist til å melde seg er 9. oktober. Aksjonsdagen 20. oktober kl.

14 trenger vi fem stk fra FAU-styret. Wenny, Magnhild, Janniche, Espen,

Anette tar dette.

5. Kan FAU hjelpe skolen med bussbilletter til skolebaserte aktiviteter?

a. Ifølge rektor kommer kommunen til å dekke bussutgifter til aktiviteter som er

listet under den kulturelle skolesekken. Kulturbilletten kan påvirkes av

budsjettforhandlingene og dette vil føre til færre ekskursjoner.

b. Hvis FAU ønsker å påvirke dette må vi påvirke politikerne direkte, gjerne i

samarbeid med andre FAU-er i bydelen. Janniche sender e-post til de andre

FAU-ene i bydelen.

6. Forespørsel fra 3. trinn på årsmøtet:



a. De ønsker så tidlig info som mulig om 17.-maifeiring. Anette sender de info

om dette.

b. Leder for 17.-mai komiteen vil bli invitert til FAU-møtene siden det ikke er

noen i FAU-styret fra 3. trinn.

7. FAU ønsker å opprette arbeidsgrupper for spesifikke oppgaver utover de faste

aktivitetene som karneval ol.

a. Søknader: Lage en mal for søknader, sette faste tidspunkt for når vi skal søke

på de ulike midlene.

i. Ida og Jeanette fortsetter dette arbeidet.

b. Byttedag for sommersportsutstyr (vinterferien), vintersportsutstyr

(høstferien) og kjolebytte (før skoleballet), gjerne i samarbeid med

Sunnfjordheimen.

i. 27. oktober for vintersportsutstyr

ii.

8. Halloweenfest

a. Spørsmål om FAU eller andre foreldre fra Mjølkeråen vil bistå med det

praktiske. Det blir ikke arrangement for u.trinnet i år. FAU

9. Oppgradering av treningsrommet

a. Rektor har gitt grønt lys for å oppgradere utstyret og pusse opp lokalet

i. Magnhild, Janniche og Truls følger opp dette.

b. Obs. på at ventilasjon i rommet må være god nok

10. Utstyr og leker på b.trinnet

a. Truls kontakter Lars Jørgen / skolen om hva som skjedde med rutsjebanen og

ziplinen som FAU ønsket å kjøpe til skolen.

b. Kan være behov for å fylle på med forbruksvarer (fotballer o.l.)

11. Ettermiddagsaktiviteter

a. Nytt lokale for trafikalt grunnkurs: kjøreskolen ønsker at dette skal bli gjort på

kjøreskolen sine lokaler. FAU går inn for dette.

12. Eventuelt

a. E-post fra klassekontaktene på 7A: De ønsker bedre informasjonsflyt, og å

beholde Kristian som fast ressurs (kontaktlærer?) - til informasjon

b. E-post fra foresatt på 1. trinn lurer på om det er vurdert en skolefruktordning

- er dette noe FAU kan/skal mene noe om, ev. videreformidle videre til skolen.

i. Rektor skal undersøke dette og snakke med FAU igjen.


